
S T I C H T I N G  H O S P I C E  O U D E W A T E R

#9 - JULI 2021

voor vrienden van Stichting Hospice OudewaterNIEUWSBRIEFNieuwe thuiszorg
organisatie voor  
het Hospice Oudewater
Na vijf jaar goede zorg van de 

Vierstroom te hebben gehad, gaat 

Stichting Hospice Oudewater met 

ingang van 1 oktober het contract aan 

met een nieuwe thuiszorgorganisatie. 

Dit is Palliatieve Thuiszorg Jasmijn. Een 

kleine organisatie met een krachtige 

uitstraling. 

Het bestuur van de stichting heeft 

voor deze organisatie gekozen vooral 

vanwege de kleinschaligheid, de hoge 

kwaliteitsnorm voor het personeel en 

wat het  bestuur vooral belangrijk vindt, 

is de passie die het team van Jasmijn 

uitstraalt.

Met Palliatieve Thuiszorg Jasmijn hoopt 

het bestuur van de Stichting Hospice 

Oudewater een passende oplossing 

te hebben gevonden voor de zorg 

in het hospice na het vertrek van de 

Vierstroom.

De medewerkers van Jasmijn zullen 

tussen 7.00 uur en 23.00 uur op een 

aantal momenten in huis de zorg voor 

onze gasten samen met de vrijwilligers 

uitvoeren. De nachtzorg tussen 23.00 

uur en 7.00 uur blijft in handen van 

Pluszorg.

Namens het bestuur,

Ruud Heemskerk, voorzitter

Nieuwsgierig hoe ons nieuwe hospice er van binnen 
uitziet? U bent van harte welkom op onze open 
middagen: 13 augustus, 10 september, 8 oktober, 
12 november en 10 december van 14.00  16.00 uur. 
Graag tot dan!

Stichting Hospice 
Oudewater 
Kerkwetering 11

3421 TS Oudewater

0348  50 68 03

www.hospiceoudewater.nl

informatie@hospiceoudewater.nl

bestuur@hospiceoudewater.nl

NL 10 RABO 0162 6567 50

De stichting heeft een ANBI status

U kunt vriend van de stichting worden:

Stichting Vrienden van Hospice Oudewater

T.a.v. Dhr. H. Dionisius

Lijnbaan 2

3421 JH Oudewater

vrienden@hospiceoudewater.nl

NL 71 RABO 0304 0418 82

Beide stichtingen hebben een ANBI status.

‘Weer compleet’

de puzzel lag 

zo lang gebroken

en ik was stukjes

kwijtgeraakt

maar nu de rust

is aangebroken

zijn ze gelukkig

opgedoken

en heb ik hem

weer heel gemaakt

-Annet Gorter-

De Kerkwetering is een buurt waarin 

men elkaar kent. Net buiten de 

bebouwde kom van Oudewater en 

met prachtig uitzicht op de weilanden. 

Ria de Wit woont er ook. Zij kende 

Hospice Oudewater goed omdat 

ze er zelf als vrijwilliger een poosje 

gewerkt heeft. “Toen ik hoorde dat het 

leegstaande pand op nummer 11 het 

nieuwe hospice zou worden vond ik 

dat een heel goede bestemming.” Ria 

is toen samen met iemand van het 

hospice alle buren langs gegaan of er 

bezwaar zou zijn tegen dit plan. “Er is 

geen enkel negatief geluid geweest.” 

Ria vindt de buurt er niet door 

veranderd. Omdat ze betrokken was bij 

het Hospice en soms nog invaldiensten 

draait, ziet ze wel wat er gebeurt. “Ik 

zie het als er nieuwe gasten worden 

gebracht met een ambulance. Of als er 

soms een rouwauto langs gaat. Ik ben 

gewoon erg betrokken bij wat er in het 

huis gebeurd.” Ria is erg blij dat het 

hospice een plaats is waar veel rust en 

aandacht is en mensen vredig kunnen 

Een hospice als buur

sterven. Ze ziet het als een goede 

oplossing om “thuis al een beetje los 

te kunnen laten” en dat de familie 

weet dat hun geliefden in hele goede 

handen zijn. 

José Knuijt woont naast het hospice. 

Ze vindt dat er een mooie gedachte 

achter de organisatie van het hospice 

zit. “Ik was blij dat het pand zo mooi 

werd opgeknapt. Er is goed overleg 

geweest over de tuin die direct aan 

de onze grenst. Er werd met de 

parkeerplekken veel rekening met 

ons gehouden.” Ze komt er niet veel 

en was alleen bij de opening wel even 

binnen. “Als buren is het natuurlijk 

wel anders, maar het is echt geen 

probleem.” Bekenden van José uitten 

wel eens wat vragen over het hospice 

naast hen. “Maar wij hebben er echt 

geen moeite mee. Ik heb er nooit 

negatieve gedachten over gehad.” José 

heeft het nu nog druk met andere 

dingen maar ze houdt het niet voor 

onmogelijk dat ze in de toekomst 

Het kan gebeuren dat een huis in je buurt ineens een bijzondere bestem

ming krijgt. Dat gebeurde aan de Kerkwetering in Oudewater toen het pand 

op nummer 11 omgebouwd werd tot een hospice. Wat betekent dat voor de 

buurt? Is dat een verrijking of ervaren bewoners dit als moeilijk? We gingen 

een aantal buren langs en hoorden hun ervaringen.

misschien wel als kookvrijwilliger zich 

ook in gaat zetten. Een goede buur….

Aan de andere kant van het hospice 

zit autobedrijf Verweij. Petra Verweij 

vertelt dat in het oude pand haar 

schoonouders bijna twintig jaar 

hebben gewoond. “Het heeft een tijdje 

leeg gestaan en het was erg verouderd. 

Nu is het weer keurig opgeknapt. Dat 

vinden we heel mooi!” Eerst wist ze ook 

niet goed wat ze moest verwachten 

van een hospice naast de deur. Dat is 

hen goed en persoonlijk uitgelegd. “We 

zijn blij dat het huis nu zo’n goed doel 

heeft gekregen. Het wordt zo keurig 

onderhouden ook! Eigenlijk is het een 

verrijking van de buurt!” 

Petra merkt niet veel van haar 

bijzondere buren. “Wij zitten net aan 

de andere kant. We merken er niets 

van.” Met de opening van het hospice 

is ze binnen geweest. In een pand wat 

ze zo goed kende. “Er was natuurlijk 

wel wat veranderd maar veel van 

de indeling is hetzelfde gebleven.” 

Ze loopt regelmatig langs met haar 

honden, heeft dan vaak een praatje 

met vrijwilligers die ze kent. “Het is nog 

steeds een gezellige buurt hier. En het 

uitzicht is natuurlijk prachtig!” Dat zal 

iedereen beamen.

Door: Margreet Nagtegaal

Open middagen 2021



Een kijkje van binnenuit

Gerard Roeloffzen (67) verblijft 

inmiddels een aantal weken in het 

hospice. Hij komt uit Montfoort waar 

hij 34 jaar met veel plezier heeft 

gewoond. Misschien herinneren 

mensen hem als de man in de rolstoel 

die zich daarin prima kon redden.

Hij kijkt terug op een prachtig leven, 

met gezonde kinderen en inmiddels 

zeven kleinkinderen. Heel onverwachts 

werd er bepaald dat daar een einde 

aan gaat komen. “Je staat er niet 

bij stil dat je in een hospice terecht 

kan komen. Je weet amper dat het 

bestaat.”

Toen bleek dat Gerard Roeloffzen niet 

langer thuis verzorgd kon worden 

heeft het UMCU bij het hospice 

geïnformeerd. Gelukkig bleek, dicht 

bij huis, in Hospice Oudewater, een 

gastenkamer beschikbaar te zijn voor 

Gerard.

Het klikte gelijk. Zowel bij het 

informatieve gesprek dat zijn vrouw 

en zoon hadden als toen Gerard 

verwelkomd werd in het hospice 

als gast. “Ik werd als een koning 

hier ontvangen. Ze proberen het 

hier zo goed mogelijk naar je zin 

te maken. Vrijwilligers van allerlei 

gezindten komen me helpen. Het is 

heel bijzonder dat deze mensen dit 

vrijwillig doen en met zoveel liefde.” 

Er wordt dagelijks aan hem gevraagd 

‘Wat wil je eten?’

Toen Gerard vertelde dat hij gek is 

op forel, bracht een vrijwilliger de 

volgende keer dat hij kwam een 

heerlijke forel mee. De verhalen 

over het vele lekkere eten halen 

steeds weer een grote glimlach en 

dankbaarheid naar boven. “Echte 

Indische nasi, macaroni om van te 

smullen, originele balkenbrij, alles is 

hier lekker!” Ook zijn vrouw mag mee-

eten als ze dat wil. “Ze regelen alles 

voor je! Alleen maar lof.”

Zijn vrouw en kinderen mogen in 

principe 24 uur per dag bij hem langs 

komen. Als het op een rare tijd is, is 

een belletje is genoeg.

Omdat hij op de begane grond zijn 

kamer heeft kunnen ze via een eigen 

buitendeur makkelijk binnenkomen.

Zijn gastenkamer is van alle gemakken 

voorzien, is lekker privé en als hij 

gezelschap wil dan komen de 

vrijwilligers voor een babbeltje.

Gerard Roeloffzen heeft alleen maar 

lof. “Er wordt hier niet gezeurd. Kan-

niet kennen ze hier niet. Hoeveel 

goede mensen zijn er op deze wereld?” 

Een klein rekensommetje van Gerard 

laat zien dat er heel veel vrijwilligers 

nodig zijn voor het hospice. “Als het vol 

zit lopen er heel veel vrijwilligers per 

dag rond! Want ook boodschappen, 

koken en de tuin wordt door 

vrijwilligers gedaan. En dat allemaal 

voor niks! In één woord geweldig!”

Ook zijn vrouw is erg blij met het 

hospice. “Thuis ging het echt niet meer. 

Het is in het hospice warm en prettig. 

We kenden het helemaal niet. Ik krijg 

nu meer rust. De zorg is goed en 

specifiek. Het is echt thuis komen.”

Zijn vrouw wordt ook goed opge-

vangen in het hospice.Regelmatig 

vragen ze haar, hoe het met háár gaat.

Na dit gesprek echoot het nog lang na, 

wat is het toch geweldig dat er zo’n 

bijzonder hospice in Oudewater is.

Dhr. Roeloffzen is op 7 februari in het 

bijzijn van zijn familie overleden.

In deze nieuwsbrief een gesprek met een gast van Hospice Oudewater.

Een kijkje van binnenuit, hoe is het om als gast te verblijven in het hospice.

Een verhaal dat geschreven werd in januari dit jaar. Door: Margreet Nagtegaal

Gerard Roeloffzen geniet van zijn mooie kamer en liefdevolle zorg in het hospice.  

De deur is volgeplakt met mooie tekeningen van zijn kleinkinderen. 

Binnen het bestuur van de Stichting Vrienden van het 

Hospice is sinds dit voorjaar het nodige veranderd. Ria 

Pollemans (voorzitter) en Roelofien de Ridder (secretaris) 

zijn afgetreden en Ria Oostendorp, Alphons Oosterwegel 

en Sjaak Six zijn als nieuwe leden aangetreden. Sjaak is 

inmiddels door het bestuur aangewezen als voorzitter 

en Alphons als penningmeester. Momenteel bestaat het 

bestuur uit 7 leden. Hein Dionisius en Adrie Boere ronden 

hun laatste termijn als bestuurslid per eind van dit jaar af. 

Het nieuwe bestuur bestaat per die datum dan uit 5 leden. 

De afgelopen jaren heeft de Stichting Vrienden van 

het Hospice behoorlijk haar steentje bijgedragen aan 

de continuïteit van het hospice. Tal van initiatieven zijn 

ontplooid om succesvol financiële middelen te genereren 

ten behoeve van het hospice. 

Om ook in de toekomst bestaande en vooral ook nieuwe 

initiatieven te kunnen ontwikkelen is het van belang dat 

het bestuur zich op een breed vlak kan inzetten. Hiervoor 

is aanvullend expertise en slagkracht nodig. Dit is precies 

de reden dat wij als bestuur ondersteuning zoeken door 

de vorming van een drietal commissies die samen met het 

bestuur een aantal gebieden zal bestrijken. Er komt een 

commissie die zich actief bezig gaat houden met online 

(waaronder social-media, website, SEO), een commissie 

die op regionaal terrein gaat bezighouden met sponsoring 

door het bedrijfsleven. En als laatste een commissie die 

activiteiten en evenementen gaat organiseren.  

De verwachting is dat na de zomer de personele invulling 

van de genoemde commissies is geregeld. 

In het kader van ons eerste lustrum is in april jl. een collecte 

gehouden. Vanwege de Covid-maatregelen was een huis 

aan huis collecte niet mogelijk. In korte tijd is een online 

collecte ontwikkeld en via Whatsapp naar een groot aantal 

mensen verzonden. Het resultaat mocht er zeker zijn. In 

enkele dagen tijd is bijna €3000,00 opgehaald. Wederom 

een bewijs dat vele mensen het werk van ons hospice van 

harte ondersteunen. 

Beide stichtingen hebben een ANBI status.

Stichting Vrienden van het Hospice

Doneer nu!

Doneren kan nog steeds! Scan 

onderstaande QR-code  of neem 

contact op met  Hein Dionisius. 

Alvast bedankt!


